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Interpelacja w sprawie dewastacji małej architektury miejskiej oraz potrzeby monitoringu 

ławek w mieście 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się z interpelacją dotyczącą problemu dewastacji małej infrastruktury miejskiej, ze 

szczególnym uwzględnieniem uszkodzonej ławki w okolicach parku miejskiego. Mieszkańcy 

zgłaszają, że ławka została poważnie zniszczona, przez co nie nadaje się do użytku. Niestety, 

nie jest to odosobniony przypadek – podobne akty wandalizmu są coraz częściej 

obserwowane na terenie miasta, co prowadzi do degradacji przestrzeni publicznej. 

 

Zniszczone ławki nie tylko obniżają estetykę miasta, ale również utrudniają mieszkańcom 

korzystanie z miejsc odpoczynku, zwłaszcza osobom starszym i rodzinom z dziećmi. Każda 

naprawa generuje dodatkowe koszty, które mogłyby zostać przeznaczone na rozwój 

infrastruktury rekreacyjnej zamiast na ciągłe usuwanie skutków aktów wandalizmu. 

 

W związku z powyższym zwracam się z wnioskiem o: 

1. Naprawę lub wymianę zniszczonej ławki w okolicach parku. 

2. Przeanalizowanie możliwości objęcia monitoringiem miejsc szczególnie narażonych na 

dewastację, w tym ławek w parkach, na skwerach oraz w przestrzeniach rekreacyjnych. 

3. Rozważenie zwiększenia patroli straży miejskiej w tych rejonach, co mogłoby skutecznie 

ograniczyć akty wandalizmu. 

 



Wierzę, że podjęcie odpowiednich działań nie tylko poprawi stan infrastruktury miejskiej, ale 

również zwiększy poczucie bezpieczeństwa mieszkańców i zmniejszy skalę niszczenia 

wspólnej przestrzeni. Liczę na pozytywne rozpatrzenie interpelacji i podjęcie skutecznych 

działań w tej sprawie. 

 W załączeniu zniszczona ławka przy parku miejskim, przy ulicy Bielańskiej. 

  

 Z poważaniem, 

Marta Wisłocka 

 


